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Mateusz Siepielski, prawnik, analityk sektora energetycznego w Fundacji Republikańskiej w rozmowie z

portalem polskiszejk.pl odpowiada m.in. na pytanie o ewentualne korzyści polskich samorządów z

wydobywania na ich terenie gazu łupkowego.

Jego zdaniem, "w obecnym stanie prawnym gminy nie będą miały szczególnych korzyści z wydobycia na

ich terenie gazu łupkowego. Wszystko zależy od przyszłych regulacji. Powszechnie mówi się, że rząd

planuje w ustawie o podatku od wydobycia węglowodorów ustanowić jakiś pułap udziału JST w zyskach

z wydobycia gazu. Gdy zobaczymy projekty tych przepisów, będzie można powiedzieć więcej. Natomiast

jeśli na wydobyciu zyska państwo polskie, to zyska i przeciętny Kowalski. Bezpośrednio poprzez np.

niższe ceny gazu, a pośrednio np. poprzez lepszą infrastrukturę, budowaną za pieniądze z wpływów

podatkowych.".

Całość wywiadu dostępna jest  tutaj
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